
 

 

 
 
Verslag vergadering Adviesraad Sociaal Domein 

 
        12 november 2024, 19.30 uur, Paauw Wassenaar 

 
 

Aanwezig; Marike, Hans, Mieke, Robbert, Rita, Ellen en Marian 
Afwezig met bericht; Theo 
 

 
1. Opening vergadering 

 
2. Actiepunten en mededelingen       

- Jeugdleden  
Rita heeft een mogelijk toekomstig jeugdlid op het oog. Rita en Mieke gaan met haar verder 
praten in een informele setting. Misschien heeft ze ook vriend(in) die dit samen met haar 
wil oppakken. 

- De afspraak m.b.t. de verordening en samenwerkingsovereenkomst is op 18 november.  
Als de kaders zijn geschetst zullen we binnen de ASD een huishoudelijk regelement 
opzetten. 
Nadat de verordening en samenwerkingsovereenkomst zijn opgezet zullen we ook een 
evaluatiemoment plannen in maart of april. We kunnen dan het huishoudelijk 
regelement uitwerken en het afgelopen jaar met de focusgroepen evalueren. 

- Een afspraak tussen de ASD en de cliëntenraad werk en inkomen is nog niet gelukt. 
Marije zal (als opvolger van Amber) een nieuwe poging proberen. 

- Data 2025, de huidige opzet bevalt dus Marian zal een voorstel doen. 
- De data voor het bestuurlijk overleg in 2025 zijn 24 april en 16 oktober van 16.00 uur tot 

17.30 uur. 
- Mieke is de begroting voor 2025 aan het maken. Met elkaar besproken dat in 2025 de 

vergoedingen aan leden per kwartaal worden uitgekeerd en niet meer per vergadering. 
 

3. We lopen met elkaar de lange termijn agenda (LTA) voor 2025 door zodat de focusgroepen al 
weten wat eraan komt in 2025. Marian vraagt nog na of dit het hele jaar betreft of slechts 
het eerste half jaar.   

• Sportvisie wordt door focusgroep participeren en welzijn opgepakt.  

• Minimabeleid is al advies op gegeven. 

• Ouderenbeleid is al advies op gegeven. 

• Woonzorgvisie wordt door bestaanszekerheid opgepakt. 

• Preventief jeugdbeleid wordt door focusgroep Mensen opgepakt. 

• Schuldhulpverlening wordt opnieuw door focusgroep participeren en welzijn opgepakt. 

• Kadernota 2026 en Begroting 2026. We kunnen eventueel vragen om het hoofdstuk 
sociaal domein en te kijken of we hier advies op willen geven. 

Maar we mogen niet vergeten dat we ook ongevraagde adviezen mogen geven; Blijven dus 
opletten en de raadsinformatiebrieven lezen. 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
4. Waar staan de Focusgroepen         

- Bestaanszekerheid 

• Hans geef een terugkoppeling van het gesprek met de 
ambtenaren 4 november. Afspraak is gemaakt om een keer 
per half jaar met ambtenaren om de tafel te gaan. Snel 
aangesloten worden in processen. 

• We krijgen een lijst met relevante organisaties en 
contactpersonen. 

• Blijven investeren in relaties en veldbezoeken.   
- Participeren en Welzijn 

• Schuldhulpverlening komt aanvullende adviesaanvraag voor. 

• Robbert heeft contact met Jolanda de la Rambelje om 
afspraak te maken met de vrijwilligerscentrale (o.a. over 
subsidiebeleid)  

- Jeugd, gezin, Singles en ouderen 

• Vraag is al gesteld om vroeg aangesloten te worden op de 
nota preventief jeugdbeleid. 

• Mieke is naar een interessante avond met scholen, 
vrijwilligers, Trimbos instituut, sociaal team en 
sportverenigingen geweest. Het ging over opgroeien in 
kansrijke omgeving (OKO). Dit is een mooi programma 
omtrent alcohol gebruik, oorspronkelijk gestart in IJsland en 
dit gaat nu ook in Wassenaar opgezet worden.  
 

5. Werkgroepen 
- Communicatie 

Graag bij veldbezoeken een fotootje maken en een kort stukje tekst inleveren. 
Zonder input is het lastig. 
 

- Bestuurlijke samenwerking 
Gaan aan de slag met de verordening en samenwerkingsovereenkomst dus zullen de 
volgende vergadering meer te vertellen hebben. 
 

- Interne organisatie 
Willen het huishoudelijk regelement gaan oppakken. 
 

6. Bijgewoonde vergaderingen  
- 7 oktober – Marike heeft een presentatie bij de SKW bijeenkomst gegeven.  

We hebben staan napraten met de voorzitter en hadden het over de mogelijkheid 
om (indien gewenst) een te geven advies voor te leggen bij de aanwezigen om meer 
meningen vanuit de burgers te verzamelen. 
 

- 24 oktober – Bestuurlijk overleg 
Hierin aangegeven dat het burgerberaad overdag gepland is. Dan heb je geen 
doorsnee van de bevolking want de werkende mensen kunnen vaak niet deelnemen. 
Volgende keer een maand tevoren de agenda goed voorbereiden met de mensen die 
naar de afspraak gaan. 
 
 



 

 

 
 

7. Binnengekomen stukken 
- Onderzoek geldzorgen doorgestuurd door Ellen.   

Zal meegenomen worden in advies schuldhulpverlening. 
- Uitnodiging Perfect Days over de openbare inclusieve toiletten.  

Rita kijkt of ze ernaartoe kan gaan namens de ASD.     
 

8. Aankomende activiteiten 
- H9 Voorzitters-overleg 11 december is in de Paauw. 

 
9. Rondvraag  

- Volgende maand is de laatste vergadering/focusgroepen avond van dit jaar. 
 
 


